

《单词百科:adge是什么意思?adge怎么发音?adge的解释和用法》

英语单词adge是什么意思?adge怎么读?adge怎么发音?简答网为您整理了adge的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



adge怎么读

adge的读音:['æd]

adge的意思

- 1、abbr.air-defense ground environment 防空地面环境，防空地面雷达网;
- 2、下埃及;扩增差异表达基因

adge的双语例句

- 1、She noticed the other bird moving back and forth on edge of the cage.

她发现另一只鸟儿在笼里煽动着翅膀扑来扑去.

2、 Results: In all 28 patients, artery phase irregularly gyrose light to moderate enhancement at the edge of the lesions and portal vein, balance phase light to moderate concentric enhancement and continuous enhancement in delay 7 minutes scanning were observed in 19 patients;

结果28例中19例动脉期边缘不规则环形轻、中度强化，门脉期及平衡期轻、中度向心性强化，延迟7分钟呈持续强化；

3、 Along with the rapid development of academic degrees and graduate education (ADGE) all over the world, people pay more and more attention to the quality of ADGE.

随着世界各国学位与研究生教育的迅速发展，学位与研究生教育质量越来越受到人们的关注。

4、 Analysis and calculation of the nonsteady thermoelasticity stress strength factor of single adge crack on the finite plate

有限大板单边裂纹非定常热弹性应力强度因子的分析计算

5、 In the evaluation of ADGE, evaluation of authorized disciplines and specialities conferring an academic degree is the most important, which can accelerate the authorized units conferring an academic degree to strengthen its discipline construction and improve quality of the conferring academic degrees.

而学位授权学科、专业点的评估又是学位与研究生教育评估的重要内容，是促进各学位授予单位加强学科点建设，提高学位授予质量的有力保障。

以上是简答网为您整理的adge怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于adge的用法、adge的释义、adge的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/adge>